
آرمان ملی: بعد از گذشت 4 سال از اتفاقات رقابت های جهانی 
ژاپن که منجر به تعلیق جودوی ایران شد، حالا فدراسیون جودوی 

کشورمان رفع تعلیق شد. 
 شروع ماجرا 

جودو ایران برای حضور در رقابت های جهانی ۲۰۱۹ توکیو تنها 
یک نماینده داشت. سعید ملایی با هدایت مجید زارعیان ۳۱ مردادماه 
۱۳۹8 عازم ژاپن شدند تا جودوکار 8۱- کیلوگرم ایرانی در سالنی به 
دیدار رقبای خود برود که قرار است میزبان مبارزات جودو در بازی های 
المپیک باشد. مهر در ادامه نوشت: ملایی ششم شهریورماه در روز 
چهارم رقابت های قهرمانی جهان با کسب چهار پیروزی و دو شکست 
از رسیدن به مدال بازماند. وی بعد از یک دور استراحت »موتی اشرف« 
از مراکش، »کارلوس لوز« از پرتغال و »خسن خالمورزایف« از روسیه 
را شکست داد و در مرحله یک چهارم نهایی نیز »آنتوان فروتر« از کانادا 
را از پیش رو برداشت. وی در مرحله نیمه نهایی در امتیاز طلایی نتیجه 
را به »متئو کس« نفر چهارم رنکینگ جهانی از بلژیک واگذار کرد و 
در به دیدار رده بندی رفت و در جدال برای کسب مدال برنز نیز »لوکا 
مایسورادزه« از گرجستان بازنده شد و به عنوان پنجمی دست یافت. 
در جریان این رقابت ها که جو سنگینی در سالن حکمفرما بود، از 
مبارزه سوم به بعد نیروهای امنیتی کنار ملایی حضور داشتند و اجازه 
نمی دادند حتی سرمربی تیم ملی ایران به وی نزدیک شود. در نهایت 
پس از آنکه نقشه های طراحی شده برای رویایی ملایی و نماینده 

رژیم اشغالگر قدس با شکست وی برابر نماینده بلژیک نقشه بر آب 
شد و اهداف طراحی شده به سرانجام نرسید، این جودوکار با مأمور 
امنیتی و با یک خودروی »ون« بدون اجازه مجید زارعیان سرمربی 
تیم ملی و برخلاف قانون از هتل خارج و به آلمان اعزام می شود. پس 
از پایان رقابت های جهانی فدراسیون جهانی جودو ۲8 شهریورماه 
۹8 با انتشار خبری بر روی سایت خود نوشت: براساس اتفاقاتی که 
در رقابت های جام جهانی توکیو رخ داد فدراسیون بین المللی جودو 
تصمیم به مقابله با فدراسیون ایران گرفت و آن را از تمامی مسابقات 
تعلیق کرد. فدراسیون بین المللی جودو به دلیل اتفاقاتی که در تاریخ 
۲8 آگوست ۲۰۱۹ در آخرین رقابت های توکیو برای جودوکار وزن 
8۱- کیلوگرم ایران )سعید ملایی( در رقابت با جودوکار رژیم اشغالگر 
قدس رخ داد، چنین تصمیمی را اتخاذ کرد. IJFدر خبری که منتشر 

کرد، میراسماعیلی و صالحی امیری را در این مورد مقصر دانست. 
 آلمان؟

در حالی که گفته می شد اداره مهاجرت آلمان با اعطای پناهندگی 
به این جودوکار ایرانی نیز موافقت کرده است ملایی با دعوت رسمی 
خاتماگین باتولگا رئیس جمهور مغولستان و رئیس سابق فدراسیون 
جودوی این کشور به اولان باتور پایتخت مغولستان رفت و ضمن دیدار 
با رئیس جمهور این کشور، به عنوان شهروند مغولستان پذیرفته شد 
و گذرنامه این کشور را دریافت کرد و با پرچم مغولستان در رقابت ها 

حاضر شد. 

 رای کمیته انضباطی 
ایسنا ۹ اردیبهشت ۱4۰۰ نوشت: کمیته انضباطی فدراسیون 
جهانی جودو در رای جدید خود، جودوی ایران را به مدت 4 سال 
)از سپتامبر ۲۰۱۹ تا سپتامبر ۲۰۲۳( به مدت 4 سال از حضور در 
کلیه رویدادهای بین المللی به دلیل عدم رویارویی جودوکاران ایران 
مقابل حریفانی از رژیم اشغالگر قدس محروم کرد. کمیته انضباطی 
فدراسیون جهانی جودو مدعی شده عدم رویارویی جودوکاران ایران 
مقابل حریفان این رژیم غاصب به صورت سازمان یافته و با هماهنگی 
وزارت ورزش و کمیته المپیک ایران بوده است. جودوی ایران پیش از 
این به صورت نامحدود از حضور در میادین بین المللی محروم شده بود 
اما دادگاه CAS پس از یک سال و نیم از گذشت محرومیت ایران رای به 
ابطال آن داد و پرونده را بار دیگر به کمیته انضباطی فدراسیون جهانی 
ارجاع داد تا فدراسیون جهانی جودو مدت زمانی را برای محرومیت 
ایران در نظر بگیرد. بر اساس رای جدید جودوی ایران از ۲۷ شهریور 
۱۳۹8 تا ۲۶ شهریور ۱4۰۲ از حضور در کلیه رویدادهای بین المللی 

محروم شده است. 
 خبر خوب

دوشنبه ۲۷ شهریور ماه سال ۱4۰۲ جودوی ایران پس از 4 
سال تعلیق دوباره به صورت رسمی به میادین بین المللی بازگشت. 
پایان تعلیق جودوی ایران باعث شد تا تیم ملی جودو مردان و ایران 
با ترکیب 4 ملی پوش جهت حضور در بازی های آسیایی هانگژو 
۲۰۲۲ راهی چین شدند. روز گذشته آرش میراسماعیلی رئیس 
فدراسیون جودو در گفت وگو با فارس، در پاسخ به این سؤال که آیا 
تعلیق جودوی ایران به صورت رسمی به پایان رسید یا خیر، گفت: 
ما 4 سال سخت را                              پشت سر گذاشته ایم و خوشبختانه دوشنبه ۲۷ 
شهریور ماه تعلیق جودوی ایران به پایان رسید. واقعا در طول این 
مدت ما پای ارزش ها و آرمان های نظام انقلاب اسلامی ماندیم. شاید 
شرایط سختی داشتیم و نوجوانان و جوانان ما در مسابقات بین المللی 
نتوانستند شرکت کنند و از فعالیت های بین المللی محروم بودند، اما 
با افتخار سرمان را                              بالا گرفتیم و در این 4 ساله خانواده جودو اتحاد 
خود را                              حفظ کردند و در نهایت کارهای بزرگی انجام دادیم. رئیس 
فدراسیون جودو در پاسخ به این سؤال که آیا تعلیق جودوی ایران 
بدون پیش شرط به پایان رسیده است، گفت: بله، دو شب پیش 
تعلیق جودوی ایران بدون هیچ شرط و شروطی به پایان رسید. 
به عنوان رئیس فدراسیون این موضوع را                              اعلام می کنم که تعلیق 
جودوی ایران به پایان رسیده، هیچ پیش شرطی هم وجود ندارد و 
تمام مسائل اداری ما در حال انجام شدن است. ما حتی مراحل ثبت 
نام ملی پوشان را                              انجام داده ایم چون یک روز فرصت باقی مانده بود. 
خوشبختانه فدراسیون جهانی هم با ما همکاری های لازم را                              داشته 
و کارت های بچه های ما جهت حضور در مسابقات صادر شده است. 
رئیس فدراسیون جودو در پایان صحبت های خود، خاطرنشان کرد: 
ما در طول این چهار ساله ای که تعلیق بودیم، به لطف خدا و کمک 
خانواده جودو ۱۲ خانه جودو ساختیم. شاید کمتر به چشم آمد، اما 
ما این کار بزرگ را در استان های مختلف انجام دادیم. آکادمی جودو 
ایران را در تهران با حضور وزیر ورزش و جوانان افتتاح کردیم. کل 
بودجه ما تا سال گذشته 4 میلیارد تومان بوده است، امسال با کلی 
تلاش ۷ میلیارد تومان شده است. شما حساب کنید با این شرایط 
اواخر آبان ماه باید ۵4 نفر را به مسابقات قهرمانی آسیا در رده سنی 
نوجوانان و جوانان اعزام کنیم. هزینه این نفرات چقدر می شود؟ 
حداقل 4 تا ۵ میلیارد هزینه این اعزام است. تیم کاتا آبان ماه با ترکیب 
۲۰ نفر به مسابقات جهانی ابوظبی اعزام خواهد شد، شما حساب 

کنید هزینه این نفرات را با بودجه ای که ما در اختیار داریم. 

11ورزش سال پنجم
شماره   1649

چهار شنبه 
1402 .06 .29
04    ربیع الاول     1445/    20   سپتامبر     2023

a r m a n m e l i . i r

دیدگـاه

گفت وگو

  کوتاه 
فارس: میرشاد ماجدی در خصوص حذف تیم ملی المپیک 
کشورمان از مرحله مقدماتی المپیک پاریس اظهار داشت: ۳۰ 
سال پیش من بازیکن تیم المپیکی بودم که بعد از انقلاب اولین 
تیم بود و باید در مسابقات ۹۲ بارسلون شرکت می کرد. همین 
اتفاقات و اختلافاتی که بین مسئولین و مدیران بود باعث شد 
تیم ما صعود نکند. وی افزود: معضل و مشکل تیم ملی المپیک 
این است که بازیکنان اکثرا در باشگاه های لیگ برتری و لیگ 
یکی بازی می کنند. باشگاه هزینه کرده و می خواهد بهترین 
استفاده را از بازیکنش داشته باشد، اما خارج از فیفادی باید 
مسابقات امید برگزار شوند لذا کشمکش بین بازیکنان و 
باشگاه ها وجود دارد نمی گذارد کار به خوبی جلو برود. دومین 
مسأله مهم این است که تیم امید را یک شبه یا چند ماهه 
نمی توان تشکیل داد. نیاز به یک پروسه چهار ساله دارد که 
تغییر مربی و بازیکنان را نداشته باشیم. باید در سنین پائین تر 
حداقل دو سال پائین تر کار را شروع کنیم تا برای المپیک بعدی 
با سن لازم شرکت کنیم. این مسائل دست به دست هم داد تا 
این اتفاق بیفتد. با این حال انسان به امید زنده است و باید به 

آینده توجه کنیم. 
 مربی آمریکایی هاکی  

در تهران 
ایسنا: مربی آمریکایی هاکی برای هدایت 
تیم ملی بانوان دیروز وارد ایران شد. پس از 
موفقیت تیم ملی هاکی داخل سالن ایران در 
مسابقات قهرمانی جهان که با کسب عنوان 
سومی همراه بود مسئولان این فدراسیون تصمیم 
گرفتند تا در بخش بانوان نیز با ایجاد تغییرات در 
کادر فنی در آینده به موفقیت های خوبی دست 
پیدا کنند. مسئولان فدراسیون هاکی پس از 
مذاکره با »جون کنت ول« از آمریکا شرایط 
حضور این مربی را در ایران فراهم کردند که با 
وجود دریافت مجوز از شورای برون مرزی وزارت 

ورزش و جوانان اما ویزای این مربی صادر نشد. 

خارج ازمستطیل سبز

نادال در اندیشه ریاست رئال   
علاقه مند  اسپانیایی  سرشناس  تنیسور 
ریاست در باشگاه رئال  مادرید است. به گزارش 
استار، رافائل نادال، تنیسور اسپانیایی و فاتح ۲۲ 
گرنداسلم تنیس جهان، دوست دارد در آینده 
رئیس باشگاه فوتبال رئال مادرید شود. او در 
گفت وگو با شبکه تلویزیونی موویستار در این باره 
صحبت کرد و افزود: کسی نمی داند چه اتفاقی در 
آینده خواهد افتاد. همه می دانند که من عاشق 
فوتبالم و رئال  مادرید تیم مورد علاقه ام است. 
دوست دارم ریاست این باشگاه را بر عهده بگیرم. 
مادرید از همه لحاظ کامل است. رئیس خوبی 
دارد. می دانم که اکنون رئال  مادرید به من نیازی 
ندارد. فراز و نشیب های زیادی در زندگی وجود 
دارد. نمی دانم می توانم یا نه. زمان همه چیز را 

مشخص خواهد کرد. 

خبـــــر

شاید سپاهان حسرت دو امتیاز را بخورد 

رقابت های لیگ قهرمانان آسیا آغاز شده و در هفته اول، تیم 
سپاهان در خانه نیروی هوایی عراق به تساوی رضایت داد. با 
توجه به اینکه طبق اعلام قبلی از جداول مسابقات تیم های اول 
به صورت مستقیم صعود می کنند و ۶ تیم برتر از ۱۰ تیم دو 
جداول به مرحله حذفی می روند، احتمال دارد سپاهان در روز 
پایانی مسابقات بابت دو امتیازی که در دقایق پایانی از دست 
داد، حسرت بخورد. صرف نظر از جدول مسابقات انتظار خیلی 
بیشتری از سپاهان داشتم و برخی بازیکنان واقعاً در سطح 
خود نبودند. شهریار مغانلو که اصلا در زمین نبود. مشکلات 
همیشگی خط دفاعی هم به قوت خود باقی بود. به نظر 
می رسید بازیکنان سپاهان انتظار نداشتند تیم نیروی هوایی تا 
این اندازه خوب بازی کند. به خصوص علی جاسم که هر دو گل 
نیروی هوایی را زد از آن دست بازیکنان آماده بود که استثنایی 
بازی کرد. سرمربی تیم عراقی قبل از بازی گفته بود تیم ما ۶۰ 
درصد آماده است و سپاهان صددرصد آمادگی دارد و به نظرم با 
این حرف خود بازیکنان سپاهان را خام کرد. تیم های ورزشی ما 
نیاز به روانشناس دارند تا بتوانند مسائل روان شناختی را برای 
بازیکنان تشریح کنند و آنها فریب حرف های رقبا را نخورند. 
از طرفی دیگر، چون مدتی از قهرمانی نیروی هوایی در لیگ 
عراق می گذرد این تصور به وجود آمده بود که حریف در شرایط 
مسابقه نیست، ولی تیم عراقی کاملا آمادگی داشت و اصلًا از 
شرایط بازی دور نبود. درصد مالکیت توپ و تعداد پاس های 
نیروی هوایی بیشتر از سپاهان بود و ۹۰ دقیقه سپاهان را پرس 
کردند و اجازه بازی سازی را از تیم گرفتند. سپاهان می توانست 
در نیمه دوم سبک بازی خود را عوض کند و همانند بازی با 
تراکتور به ارسال توپ های بلند برای رضا اسدی و شهریار مغانلو 
روی آورد که با توجه به کوتاهی قد و قامت مدافعان و دروازه بان 
حریف عراقی نتیجه بهتری به دست  آید. سپاهان توانایی 
صعود به مرحله حذفی را دارد، ولی در نیمه دوم بازی با نیروی 
هوایی اصلًا خوب نبود و باید حواس خود را جمع کند تا بعد 
از این راحت امتیاز نهد. الاتحاد عربستان حریف بسیار خوبی 
است و آلمالیق ازبکستان هم با وجود شکست سنگین مقابل 
الاتحاد، حریف دست و پا بسته ای نخواهد بود. در مورد حکمی 
که کمیته انضباطی در خصوص سپاهان صادر کرد نظری 
ندارم، چون در این زمینه بدون تخصص هستم، اما می شد این 
حکم بعد از بازی با نماینده عراق اعلام شود و از لحاظ روحی 
روانی تیم را تحت فشار قرار نداد. قبلا کمیته انضباطی ملاحظه 
می کرد و به نظرم سپاهان به خاطر اعلام چنین حکمی مقابل 
حریف عراقی شاداب نبود. درباره برتری نساجی در خانه ممبئی 
سیتی هند باید بگویم این پیروزی از نان شب هم برای نساجی 
واجب تر بود. دیدیم که نوبهار در خانه الهلال بازی بسیار 
خوبی انجام داد و یک امتیاز گرفت. پس دو تیم بسیار سخت 
در گروه هستند و نساجی باید خود را آماده مسابقات سخت 
خود کند. کار فوق العاده ای بود که در روز اول امتیازات کامل 
بازی به دست آمد و در این بازی تمامی نفرات مخصوصاً رشید 

مظاهری خیلی خوب کار کردند. 

محمد طلایی سرمربی سابق تیم ملی کشتی 
آزاد در خصوص نتایج آزادکاران کشورمان در 

رقابت های جهانی صربستان صحبت کرد. 
   حسن یزدانی بازهم مقابل تیلور باخت!

 بسیار ناراحت هستم که حسن یزدانی در عین 
دلاوری و کشتی خوب گرفتن به مدال نقره رسید. 
حسن در جنگ تاکتیک مغلوب حریف آمریکایی 
خود شد و دلیل شکست وی مسائل روحی روانی 
نیست بلکه تیلور راه برتری مقابل یزدانی را پیدا 
کرده است. او می ایستد تا حسن فشارهای خود 
را بیاورد و تا حدودی خسته شود. فقط دفاع 
می کند و در کمین می ماند تا تک بزند و یزدانی 
پاتک نمی زند. درست در زمانی که کشتی گیر 
ما گارد خود را باز می کند او برای زیر گرفتن به 
سمت پاهای حسن حمله می کند و چون مهارت 
خوبی در زیرگیری دارد موفق به خاک کردن 
می شود. حسن یزدانی بدون گرو و مهار به دیوید 
تیلور حمله می کند و در اصلاح بی محابا به دنبال 
اجرای فن است. موضوعی که خواسته کشتی گیر 
آمریکایی است و از فرصتی که به دست می آورد 
نهایت استفاده را می برد. اتفاقاً تیلور با دستی که 
برای گارد نیست برای زیرگیری استفاده می کند. 
در سه دقیقه اول هم وقتی دوخم یزدانی را گرفت 
چون مجری فن بود و شانه های حسن بر روی 
تشک چسبید و مکث داشت، دست داوران برای 
دادن امتیاز باز بود. اگر یزدانی بدون مکث کُنده 
تیلور را می تاباند باید 4 امتیاز به حسن می دادند 
و دو امتیاز به تیلور که در برگشت کشتی گیر ما را 
خاک کرد، اما چون شانه های یزدانی روی تشک 
مکث داشت، 4 امتیاز به تیلور دادند و ۲ امتیاز هم 
به یزدانی که روی فن حریف آمریکایی اجرای فن 
کرد. حسن یزدانی می تواند در مسابقه بعدی با 
دیوید تیلور او را شکست دهد و فقط باید به شکلی 
کشتی بگیرد که حریف آمریکایی غافلگیر شود. 

   زارع توانست به قهرمانی و مدال طلا 
برسد!

 امیرحسین زارع در ۲۲ سالگی به اوج پختگی 
رسیده است. معمولاً کشتی گیران سنگین وزن 
ما در ۲۷ سالگی به چنین پختگی می رسیدند. 
برگ برنده او نیروی جوانی، بدون ادعا بودن و 
بی حاشیه کشتی گرفتن است. برابر بهترین 
نفرات دنیا به عالی ترین شکل ممکن کشتی 
گرفت و می تواند مدال های طلای بسیار زیادی 
را به ویترین افتخارات خود و کشتی ایران اضافه 
کند. شکست دادن طاها آکگل ترکیه ای و گنو 
پیتراشویلی گرجستانی با چنین اقتداری کار 
هر کشتی گیری نیست. آنها در نوع خود بهترین 
هستند اما تسلیم محض زارع ما بودند. امیرحسین 
وقتی نوجوان بود با غلام محمدی ابراهیم مهربان 

می آمد تا حریف تمرینی پرویز هادی باشد. 
   در مورد نقره امیرمحمد یزدانی چه 

نظری دارید؟
 امیرمحمد یزدانی بسیار جسور و دلاورانه کشتی 
می گیرد. او در فینال برابر ریچاردز آمریکایی فقط 
از لحاظ تاکتیکی دچار اشتباه شد. ریچاردز راه 
زیرگیری مستقیم را از یزدانی گرفته بود و امیرمحمد 
باید از بغل زیر می گرفت که در لحظات پایانی هم این 
کار را کرد و دو امتیاز گرفت ولی این کشتی گیر ما هم 
بدون گرد و بی محابا کشتی می گیرد و کشتی گیر 
آمریکایی دست او را خوانده بود. میلاد والی زاده هم 
بسیار خوب کشتی گرفت و آینده درخشانی دارد. 
در مجموع تیم خوبی داریم که باید پخته تر کشتی 
بگیرند. در مورد بحث ضرب خوردگی ملی پوشان 
هم این امر در کشتی طبیعی است و اصلًا نباید به 

کادرفنی ایرادی وارد کرد. 

حسین چرخابی 
کارشناس فوتبال 

طلایی:
یزدانی در جنگ 

تاکتیک مغلوب حریف 
پس از گذشت 4 سال اتفاق افتاد آمریکایی شد

 رفع تعلیق بدون شرط 
جــودوی ایران

ت
شــ

س نو
عک

 خبر 

   20 ساله 

در شرایطی که هواداران اینترمیامی مشتاقانه 
منتظر بازگشت مسی هستند این بازیکن در 
اینستاگرامش پستی تبلیغاتی )با همکاری اپل 
تی وی( منتشر کرده و از حضور احتمالی اش 
در ترکیب اصلی بازی روز چهارشنبه مقابل 

تورنتو خبر داد.

تیم فوتبال نساجی 
ایران در حالی موفق به کسب پیروزی دو بر 
صفر در نخستین مسابقه تاریخ خود در لیگ 
قهرمانان آسیا مقابل مومبای سیتی هند شد 
که بازیکن 20 ساله در ترکیب این تیم حضور 

داشت.

درخشان: بهتر بود تیم ملی امید به هانگژو اعزام نمی شد! 

مرفاوی: دست فدراسیون فوتبال برای بازی با تیم های بزرگ بسته است 

 حمید درخشان پیشکسوت فوتبال گفت: 
باید واقع بینانه به موضوع تیم ملی امید نگاه کنیم 
و خود را گول نزنیم چون در هانگژو معجزه ای رخ 
نخواهد داد. حمید درخشان در گفت وگو با ایسنا، 
در پاسخ به این پرسش که حذف تیم ملی فوتبال 
امید از انتخابی المپیک نشان از چه چیزی دارد؟ 
اظهار کرد: بی تدبیری، انتخاب غلط، ضعیف بودن 
زیرساخت ها و اینکه سازندگی درست نداشتیم؛ از 
تیمی که یک عده غیرفوتبالی راجع به آن تصمیم 
می گیرند و اجازه نمی دهند فدراسیون فوتبال 

در این زمینه تصمیم گیرنده باشد و کاملا به هم 
ریخته بود، چه انتظاری می توان داشت؟ متاسفانه 
ثبات درست و حسابی برای این تیم نبود و اگر در 
سال های گذشته مورد توجه قرار می گرفت این 
دوره اصلا به آن توجه نشد. وی در پاسخ به این 
پرسش که چقدر رضا عنایتی در شکست این تیم 
مقصر بود؟ گفت: او سعی داشت به تیم کمک 
کند و افراد دیگری در این زمینه مقصر بودند. 
خیلی اتفاقات رقم خورد تا تیم موفق نشود. موفق 
نشدن تیم را نباید به گردن مربی انداخت. این تیم 

آن طور که باید تدارکات خوبی نداشت با وجود 
اینکه بازیکنان باکیفیت و خوبی از لیگ شناسایی 
شده بودند که می توانستند به تیم امید کمک 
کنند، اما متاسفانه اتفاقات خوبی رقم نخورد. به هر 
صورت این بازیکنان پشتوانه های تیم ملی هستند 
که با ناکامی در انتخابی المپیک از بین می روند. 
تیم امید از دیروز )سه شنبه( در بازی های آسیایی 
هانگژو شرکت کرد. درخشان در پایان در پاسخ 
به این پرسش که به نظر او چه نتیجه ای در این 
مسابقات کسب می شود؟ گفت: نمی توان امیدوار 

بود. وقتی در انتخابی المپیک از گروه بالا نمی آید 
دنبال نتیجه آسیا هستیم؟ باید واقع بینانه به 
موضوع نگاه کنیم و خود را گول نزنیم. با این 
وضعیت بهتر بود عذرخواهی می کردیم و به آسیا 
اعزام نمی شدیم چون در هانگژو معجزه ای رخ 
نخواهد داد. باید تمام پست های این تیم تغییر 
پیدا کند و زیرساخت های آن عوض شود تا به 
موفقیت برسیم. اگر بخواهیم با یک تیم ناموفق 
به آسیا برویم و دوباره ناکام بمانیم شرایط خوبی 

برای این تیم رقم نخواهد خورد. 

صمد مرفاوی پیشکسوت فوتبال کشورمان گفت: به دلیل 
مشکلات خاصی که داریم امکان برگزاری بازی با تیم های قدرتمند 

برای تیم ملی مهیا نیست. 
 دیدار های تدارکاتی 

صمد مرفاوی در گفت وگو با تسنیم، درباره دیدارهای تدارکاتی 
تیم ملی فوتبال ایران مقابل بلغارستان و آنگولا در فیفادی شهریور 
ماه اظهار داشت: طبیعی است که اگر تیم ملی با رقیبان بزرگ و 
قدرتمندی بازی کند به سودش خواهد بود چون نقاط ضعف و قوت 
مشخص می شود. تورنمنت سختی در پیش داریم و رقیبان مان با 
تیم های گردن کلفت بازی می کنند. با این حال مشکلات خاص 

خودمان را داریم. تیم ملی دوست دارد با تیم های بزرگ بازی کند ولی 
با مشکلات خاص، شرایط برای برگزاری بازی با تیم های قدرتمند 
فراهم نیست. برای اینکه فیفادی را از دست ندهیم باید تیمی پیدا 
می کردیم و محک می خوردیم. مربیان در این نوع بازی ها روی 

بازیکنان و سیستم بازی ها شناخت پیدا می کنند. 
 تحریم ها؟!

»در کشورمان نمی توانیم به خاطر مشکلات مالی فدراسیون 
و تحریم، با تیم های خوبی بازی کنیم.« وی با تأکید بر این جمله 
افزود: فدراسیون فقیری نداریم ولی این پول ها در فیفا بلوکه است 
و آن را نمی دهند. به همین خاطر، دست فدراسیون بسته است و 

نمی تواند تیم های بزرگ را برای برگزاری بازی تدارکاتی دعوت کند. 
با فدراسیون فوتبال کار کرده ام و مشکلات را می دانم. با این شرایط 
باید ساخت و چاره ای نیست. در دیدار با تیم های درجه یک و حتی 
دو دستاورد خوبی برای تیم ملی و کادرفنی به وجود می آید اما وقتی 

شرایط فراهم نیست نمی توانیم کاری کنیم. 
 ناکامی امید 

پیشکسوت فوتبال با اشاره به ناکامی تیم امید در راه صعود به 
مرحله نهایی قهرمانی زیر ۲۳ سال آسیا و عدم صعود به المپیک 
گفت: تیم امید ۵۰ سال است در المپیک حضور ندارد. مربیان 

خارجی و ایرانی زیادی آمدند و رفتند و صعود حاصل نشد. 


